
Wszystko jest gotowe…
Te tytułowe słowa odnoszą się do uczty weselnej, która jest
gotowa, przygotowana. Właśnie w taki sposób słudzy próbują
przekonać tych, do których skierowane jest Boże zaproszenie:
Wszystko jest gotowe. To bardzo ważne przesłanie stanowiące
sam fundament naszej wiary. Idziemy na gotowe, wiara jest
łaską,  darmo  daną.  Pan  Jezus  wysłużył  nam  zbawienie,  bez
naszych zasług. Św. Paweł wyraźnie pisze: Bóg zaś okazuje nam
swoją  miłość  właśnie  przez  to,  że  Chrystus  umarł  za  nas,
gdyśmy byli jeszcze grzesznikami. Dzięki Niemu, przez wiarę,
mamy dostęp właściwie do wszystkiego, co jest potrzebne do
życia  i  zbawienia.  Przyszliśmy  na  ten  świat  na  gotowe;
wszystko, co Bóg stworzył, stworzył dla nas – wszystko co nas
otacza jest dla nas. Piękno świata: przyroda, niebo i ziemia,
i morze. Także rodzina i nasi bliźni. Po prostu wszystko. W
swoim ojcowskim zatroskaniu Pan Bóg pomyślał nawet o tym, co
będzie nam potrzebne, gdy poczujemy się bezradni z powodu
naszych grzechów i błędów. Posłał do nas swego Syna – Pana
Jezusa. Zbawienie, które Pan Jezus nam wysłużył przez swoją
śmierć i zmartwychwstanie, otwiera nam nieograniczony dostęp
do wielkiej tajemnicy Bożej miłości, którą odnajdujemy w Jego
Kościele i w sakramentach świętych. Tu wszystko jest gotowe,
dla  nas  przygotowane.  Otrzymując  chrzest  w  Kościele
przychodzimy na gotowe; tu wszystko jest dla nas. Czy zdajemy
sobie z tego sprawę? Jak łatwo można to wszystko zaprzepaścić
i całe to Boże bogactw zlekceważyć. [prob.]
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